

## PRAYING FOR MISSIONAL BREAKTHROUGH

Praying for Breakthrough, Part 3

Pastor Tom Holladay

April 1-2, 2023

"I don't care about my own life. The most important thing is that I complete my mission, the work that the Lord Jesus gave me—to tell people the Good News about God's grace." Acts 20:24 (NCV)

"Pray for me, too, and ask God to give me the right words as I boldly tell others about the Lord and as I explain to them that his salvation is for the Gentiles too." Ephesians 6:19 (TLB)

### TWO PRAYERS TO START

1. **Father, give me your \_\_\_\_\_ for what is**

\_\_\_\_\_.

"If a man has a hundred sheep and one of them gets lost, what will he do? Won't he leave the ninety-nine others in the wilderness and go to search for the one that is lost until he finds it?" Luke 15:4 (NLT)

"Or suppose a woman has ten silver coins and loses one. Won't she light a lamp and sweep the entire house and search carefully until she finds it?" Luke 15:8 (NLT)

"The younger son told his father, 'I want my share of your estate now before you die.' So his father agreed to divide his wealth between his sons." Luke 15:12 (NLT)

2. **Father, give me your \_\_\_\_\_ for what is**

\_\_\_\_\_.

"And when he has found it, he will joyfully carry it home on his shoulders. When he arrives, he will call together his friends and neighbors, saying, 'Rejoice with me because I have found my lost sheep.' In the same way, there is more joy in heaven over one lost sinner who repents and returns to God than over ninety-nine others who are righteous and haven't strayed away!" Luke 15:5-7 (NLT)

"And when she finds it, she will call in her friends and neighbors and say, 'Rejoice with me because I have found my lost coin.' In the same way, there is joy in the presence of God's angels when even one sinner repents." Luke 15:9-10 (NLT)

"So he returned home to his father. And while he was still a long way off, his father saw him coming. Filled with love and compassion, he ran to his son, embraced him, and kissed him ... His father said to the servants, 'Quick! Bring the finest robe in the house and put it on him. Get a ring for his finger and sandals for his feet. And kill the calf we have been fattening. We must celebrate with a feast, for this son of mine was dead and has now returned to life. He was lost, but now he is found.' So the party began." Luke 15:20, 22-24 (NLT)

### HOW TO SHOW THE HEART OF GOD

"Jesus responded, 'Salvation has come to this home today, for this man has shown himself to be a true son of Abraham. For the Son of Man came to seek and save those who are lost.'" Luke 19:9-10 (NLT)

"When Jesus came by, he looked up at Zacchaeus and called him by name. 'Zacchaeus!' he said. 'Quick, come down! I must be a guest in your home today.'" Luke 19:5 (NLT)

1. **Look at people**

2. **Connect with people**

3. \_\_\_\_\_ **people**

1. heart 2. lost 3. joy 4. found 5. invite

## 為使命的突破祈禱

為突破祈禱 (三)

霍利德牧師

2023年4月1-2日

「但是，我並不珍惜自己的性命，為的是要完成我的使命，成就主耶穌交給我的工作，就是見證上帝恩典的福音。」  
使徒行傳 20:24 (現代中文譯本)

「也請你們為我禱告，祈求上帝賜給我合宜的話，使我有勇氣解釋上帝奧秘的計劃——福音既是給猶太人的，也是給外族人的。」  
以弗所書 6:19 (新普及譯本)

### 以兩個禱告來開始

#### 1. 天父啊，為\_\_\_\_\_的、給我祢的\_\_\_\_\_

「如果一個人有一百隻羊，其中一隻走失，他會怎麼辦呢？難道他不會把九十九隻羊留在曠野，然後去找那隻走失的羊，直到找到為止嗎？」  
路加福音 15:4 (新普及譯本)

「又比如一個女人有十塊銀幣，丟了一塊，難道她不會點亮燈，掃遍整個房子，仔細尋找，直到找着為止嗎？」  
路加福音 15:8 (新普及譯本)

「小兒子對父親說：『我想在你去世前就分得你的家產，現在就給我吧。』父親同意了，就把財產分給兩個兒子。」  
路加福音 15:12 (新普及譯本)

#### 2. 天父啊，為\_\_\_\_\_的、給我祢的\_\_\_\_\_

「找到以後，他會歡歡喜喜地將羊扛在肩上帶回家。到家後，就把朋友和鄰居叫來，說：『我找到那隻走失的羊了，來跟我一起歡樂吧！』同樣，一個迷途的罪人悔改並回到上帝身邊，比起其他九十九個義人沒有迷失方向，更能叫天上歡喜。」  
路加福音 15:5-7 (新普及譯本)

「一旦找到，她就會把朋友和鄰居叫來，說：『我找到那塊丟失的銀幣了，來跟我一起歡樂吧！』同樣，哪怕有一個罪人悔改，上帝的眾天使也會歡喜快樂。」  
路加福音 15:9-10 (新普及譯本)

「於是他回到父親那裏。父親遠遠地見他回來，便滿懷愛憐地跑過去，一把抱住他，就親吻他。父親卻吩咐僕人說：『快！拿家裏最好的袍子來給他披上，拿戒指來給他戴上，拿鞋子來給他穿上，將我們養的那頭小肥牛宰了，我們一定要好好吃喝慶祝一番，因為我這兒子是死而復生、失而復得的。』他們便開始慶祝起來。」  
路加福音 15:20, 22-24 (新普及譯本)

### 如何表達上帝的心腸

「耶穌就說：『今天救恩已經臨到這家，因為這個人表明了他亞伯拉罕真正的子孫。人子來，正是要尋找和拯救迷失的人。』」  
路加福音 19:9-10 (新普及譯本)

「耶穌經過的時候，抬頭看見撒該，便叫他的名字，說：『撒該！快下來！今天我一定要到你家做客。』」  
路加福音 19:5 (新普及譯本)

#### 1. 留意別人

#### 2. 連繫別人

#### 3. \_\_\_\_\_別人